
 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 120624 kl. 19 - 21. 
 

Forhindret: Anne-Mette, Conni og Majbrit. 

1. Siden sidst 
15 minutter 

Formål: Vidensdeling 

- Sammen om skolen (Se fra Rene – sendt 

070624). Orientering fra Rene om et nyt 

kommunalt nedsat udvalg under navnet ”sammen 

om skolen”. Udvalget har indtil nu afholdt to 

møder og referaterne er tilgængelige på 

kommunens hjemmeside. 

- Trivsel forår ved eleverne 2024 

Orientering fra Michael om den sidste 

trivselsmåling. Vi ligger stadig over 

landsgennemsnittet. 

- Faglige resultater ved eleverne  

Vores nuværende 9. klasses elever leverer i år 

også et meget højt fagligt resultat. 

- SB kursus 

Invitation følger snarest. 

- Andet 

Orientering fra Rene om seneste formandsmøde. 

På mødet blev bl.a. drøftet overgang fra 

grundskoler til overbygningsskoler, et fald i 

forældreopbakning i takt med at eleverne kommer 

i udskoling, et forslag om et alkoholfrit 

arrangement til 9. klassernes sidste skoledag. 

 

Et ønske fra MED-udvalget om at kigge på vores 

trafikpolitik. Dette vil blive behandlet på 

kommende møder. 

 

Der er blevet rykket for reparation af vejstriberne 

ved vores busholdeplads. 

2. Nyt fra elevråd 

10 minutter 
Formål: Vidensdeling  

 

3. Godkendelse af 

kalender og skema for 

Formå: Vidensdeling og til godkendelse 

 
Se vedlagte bilag 



 

24 – 25 

 

30 minutter 

Gennemgang af kalenderpunkter for 24-25. 

 

 
LILLE PAUSE Skolen har en kage med 

Bestyrelsen godkender kalender og skema. 

4. Brug af mobiler i 
udskolingen og SFO 

forhold i 24 – 25 
 

20 minutter 

  

Formål: Vidensdeling og til godkendelse. 

 

Udskolingen indstiller til at elevers brug af 

mobiltelefoner mindskes. Oplæg ved MHO. 

Orientering fra Morten om udskolingspersonalets ønsker, 

i forhold til at mobiltelefonen, skal spille en mindre rolle i 

elevernes skoledag. 

Tilpassede løsninger sættes også i gang for mellemtrin, 

udskoling og SFO. 

Bestyrelsen bakker op om den tilgang og godkender, at 

der arbejdes videre med konkrete løsninger. 

 

Vi vil gerne præcisere, at fredag efter Kr. 

Himmelfart er der mulighed for sampasning ved 

behov. Oplæg ved MOS 

Godkendt af bestyrelsen 

5.  Indhold af kommende 
FM møder 24 - 25 

25 minutter 

 

Formål: At aftale dette. 

To vigtige punkter bliver det centrale: 

1. Ny mobilpolitik 

2. Skolebestyrelsers større indflydelse 

Hertil kommer den sædvanlige info om 

skolebestyrelsens arbejde, men evt. også et 

spørgsmål til forældrene om deres forventning til 

skolebestyrelsens arbejde. 

Kontoret udarbejder et oplæg hertil. 

 

 



 

6. Punkter til næste 

møde 

Konstituering 

Indhold og deltagelse på forældremøder. 

 Eventuelt Der blev taget afsked med René og Sanne som nu 

udtræder af bestyrelsen efter mange års tro tjeneste. 

Bitten leverede en flot og varm tale og der blev uddelt 

en gave fra skole og skolebestyrelse. 

En stor tak skal lyde til René og Sanne! 

 

 

 

 

 

 
 

Vh 
Rene Toft Kristiansen                                                      Michael Petersen 


